
Referat FAU-møte nr 1 skoleåret 2021-2022: 

 

Tilstede:  

Laila Sofie (rektor) 

Jeanette (angående leder) 

 

Trinn 1: Johannes  

Trinn 2: Kristin, Vigleik 

Trinn 3: Espen 

Trinn 4: Torbjørn, Heather 

Trinn 5: Jenny 

Trinn 6: Liss Eva 

Trinn 7: Skjalg  

 

 

1. Orientering om FAU-s oppgaver av Jeanett.  

Trinnansvar: 

Trinn 1: Ansvar for Lysfesten 

Trinn 4: Ansvar for 17 mai og SFO-avslutning 

Trinn 7: Ansvar for trinnets avslutning (overnatting i juni).  

For øvrig info se dokumentet sammenfattet av Jeanett. 

 

2. Forslag fra Jeanett til foreldrekveld: 

-Mari Kristine Moberg Mobbeombudet i Vestland 

Forslaget vedtas og FAU jobber videre med dette neste møtet. 

 

3. Fordeling av verv: 

 

Leder Vigleik  Ble valgt til leder ved 
akklamasjon 

Nestleder Kristin Ble valgt til leder ved 
akklamasjon 

Økonomi Johannes, Kristin (Ingeborg Sætrevik 
vil overgi info og excelark) 

Meldte seg 

SU, SMU Espen, Vigleik Meldte seg 

Kvalitetsoppfølging Espen (Vigleik) Meldte seg 

Gateforum Skjalg Meldte seg 

Natteravn (fra 6 
trinn overgang til 7 
trinn) 

Liz Eva Meldte seg 

   
 

Husk å invitere natteravnansvarlig ved behov: Fabian, Ingrid og Kjersti Døsseland 

 



4. Forslag fra avtroppende leder: 

Møtetid første onsdag i måneden, kl 18- 20. 

Vedtatt. 

 

5. Møter høst: 

3. november, ansvar for referat 4.trinn 

1. desember, ansvar for referat 5.trinn 

 

Møter vår: 

5. januar, ansvar for referat 6.trinn 

2. februar, ansvar for referat 7.trinn 

2. mars, ansvar for referat 1.trinn 

6. april, ansvar for referat 2.trinn 

4. mai, ansvar for referat 3.trinn 

1. juni, ansvar for referat 4.trinn 

 

6. Sak fra Rektor: 

Møhlenspill er planlagt til våren, vi trenger en venue. 

Verftet: 98 tusen ! 

Grieghallen: todelt, 25 tusen hver 

Forum: 20 tusen 

Har FAU innspill, kontakter, tiltak. Hva har vi lyst til? 

Dette må tas opp på neste FAU-møte.  

 

7. Skjalg melder inn fra 7 trinn: 

Søknad om støtte til sosialt tiltak: Klassefest ifbm Halloween. 

Vedtak:  

Tiltaket støttes i henhold til tilskuddsordningen som ble vedtatt av fjorårets FAU. Dvs 2000,- 

tilskudd.  

Dette forutsetter at det fortsatt er penger på konto. Kristin og Johannes forhører seg med 

Ingeborg og informerer Skjalg. 

 

8. Jeanett informerer «de nye» om Natteravnopplegget. 

 

 

 

 

 

-referent Espen Vaular 

Kantinen 06.10.2021 


